

Title (en)

Rod-type curler without bow and method of its manufacture.

Title (de)

Bügelloser, stabförmiger Lockenwickler sowie Verfahren zu seiner Herstellung.

Title (fr)

Bigoudi sans étrier, en forme de tige et son procédé de fabrication.

Publication

EP 0505754 A2 19920930 (DE)

Application

EP 92103237 A 19920226

Priority

DE 4106439 A 19910228

Abstract (en)

A rod-type curler (1) without a bar for curling and fixing dry or moist hair has a curling body (2) made of resilient, restoring foam plastic and is provided with a device for fixing a curved form of the curling body (2) after curling. At least in one end region (5), the curling body (2) has a slot (9) which is closed at the edges or a narrow punch-out which extends parallel to the axis (10) of the curling body (2). Furthermore, the curling body (2) has constant external dimensions over its substantially axial extent. The slotted or punched region of the curling body (2) is elastically deformable to form a loop in order to receive the other end of the curling body (2) in the fixed position. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein bügelloser, stabförmiger Lockenwickler (1) zum Aufwickeln und Festhalten trockener oder angefeuchteter Haare weist einen Wickelkörper (2) aus nachgiebigem, rückstellendem Kunststoffschwam auf und ist mit einer Einrichtung zum Fixieren einer gekrümmten Form des Wickelkörpers (2) nach dem Wickeln versehen. Der Wickelkörper (2) weist mindestens in einem Endbereich (5) einen randgeschlossenen Schlitz (9) oder eine schmale Ausstanzung auf, die sich parallel zur Achse (10) des Wickelkörpers (2) erstreckt. Der Wickelkörper (2) weist weiterhin über seine wesentliche axiale Erstreckung konstante äußere Abmessungen auf. Der geschitzte oder gestanzte Bereich des Wickelkörpers (2) ist elastisch zu einer Öse verformbar, um das andere Ende des Wickelkörpers (2) in der fixierten Stellung aufzunehmen. <IMAGE>

IPC 1-7

A45D 2/18

IPC 8 full level

A45D 2/18 (2006.01)

CPC (source: EP)

A45D 2/18 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0505754 A2 19920930; EP 0505754 A3 19930303; EP 0505754 B1 19950510; DE 4106439 A1 19920903; DE 4106439 C2 19930715;
DE 59202112 D1 19950614; ES 2073200 T3 19950801

DOCDB simple family (application)

EP 92103237 A 19920226; DE 4106439 A 19910228; DE 59202112 T 19920226; ES 92103237 T 19920226